

Das Vokalensemble incantanti

Berührend, jung und ambitioniert – drei Attribute, die perfekt auf das Vokalensemble incantanti zutreffen. Mit seinen zauberhaften Stimmwelten begeistert der Jugendchor seine Zuhörer*innen im In- und Ausland.

Als renommierter Bündner Kulturbotschafter singt das Vokalensemble incantanti in allen Kantonssprachen mit einem Schwerpunkt auf romanischem Liedgut.

Unter der Leitung von Christian Klucker verbindet der international mehrfach ausgezeichnete Chor traditionelle Werke mit wegweisenden Interpretationen und verschiebt damit immer wieder die Grenzen des Genres. Der Chor ist offen für ambitionierte Sängerinnen und Sänger zwischen 15 und 25 Jahren und bietet eine professionelle Ausbildung und einmalige Erfahrungen weit über die Landesgrenzen hinaus.

L'ensemble vocal incantanti

Commuventant, giuven ed ambizius – trais attributs che sa fan perfetgamaun cun l'ensemble vocal incantanti. Cun ses munds da vuschs mirveglius fascinescha il chor da giuvenils ses auditori en Svizra ed en l'ester.

Sco ambassadur renumà da la cultura grischuna chanta l'ensemble vocal incantanti en tut las linguas chantunalas cun in accent sin il stgazi da chanzuns rumantschas.

Sut la direcziun da Christian Klucker collia il chor – ch'è vegnì premià pliras giadas sin plaun internaziunal - valurs tradiziunalas cun interpretaziuns da mussavia ed avra uschia adina puspè ils cunfins dal gener. Il chor è avert per chantaduras e chantadurs tranter 15 e 25 onns e porscha ina scolaziun professiunala ed experientschas unicas lunsch lur ils cunfins da la Svizra or.

The incantanti Vocal Ensemble

Stirring, young, ambitious - three attributes which perfectly apply to the incantanti Vocal Ensemble.

With its enchanting vocal characteristics, the youth choir enthralls listeners at home and abroad.

As a renowned cultural ambassador of the Grisons, the incantanti Vocal Ensemble interprets songs in all the Grisonian cantonal languages, with special emphasis on Romansh songs.

Under the leadership of Christian Klucker, the choir, which has received multiple international awards, combines traditional works with seminal new interpretations and thereby often manages to shift the boundaries of the genre. The choir is open to singers between 15 and 25 years of age. It offers professional qualification and unique experiences in Switzerland and abroad.